



产品使用说明书

感谢您选择本公司智能手表。
您可以通过阅读本手册，全面地了解设备的功能和操作方法。

此设备主要通过蓝牙连接智能手机进行适配使用，可以同步智能机上的多个功能，并提供了多种实用的功能和服务，以方便您对智能机进行操作，并开发了很多针对人类运动和健康的功能。

本公司保留在不作任何预先通知的情况下对本手册中内容作修改的权利，恕不另行通知。

手表操作说明：

侧键上键：进入多运动模式界面。

侧键下键：长按用于开关机，短按为返回待机界面，当手表死机时，长按秒会重启手表。

触摸手势：向下划进入状态栏，向左划进入主菜单，进入每个功能后，向右划返回。

表盘切换：长按屏幕，会出现表盘选择，左右滑动选择你要的表盘

充电说明：

本产品配置为座充充电器，只需将手表充电顶针方向对准，放入充电座。第一次使用 请先充满电，充电时长约为3小时。



手表与手机的连接：

1.扫描二维码下载APP“趣动穿戴”



- 蓝牙3.0连接：打开手表主菜单蓝牙搜索蓝牙选择激活蓝牙.点击你要连接的手机蓝牙名称提示连接设备，手机打开蓝牙设置界面。点击对蓝牙就接上。
- 蓝牙4.0连接：APP安装完成后，打开“趣动穿戴”，点首页添加设备，进入搜索并点相对应的手表蓝牙名称连接。



蓝牙连接常见问题简易处理方法：

由于各个手机品牌的蓝牙协议没有统一性，有时会出现手机跟手表蓝牙连接不稳定的情况，可将手机蓝牙关闭再重新连接一次，或将手表恢复出厂设置，重新连接。

主要功能介绍：

电话

电话簿：可同步手机端400个联系人；

拨号：连接手机拨出，可以在手表端实现通话；

通话记录：可同步手机端通话记录；

蓝牙：把要连接的手机蓝牙打开，然后手表点搜索蓝牙激活蓝牙选项，查找你的手机蓝牙后，点手机蓝牙名称，在配对，手机端有提示配对，选配对。蓝牙连接成功。

语言：自动同步默认打开，连接手机后会同步手机语言，如要手动选择语言，要关闭此功能。

时钟：时钟类型，有多个待机表盘可供选择；



Watch and phone connection:

1.Scan QR code to download APP “Funwear”



- Bluetooth 3.0 connection：Open watch Bluetooth settings. Search for Bluetooth and activate Bluetooth.Tap the Bluetooth name of the phone you want to connect，The phone opens the Bluetooth settings interface.Click pairing Bluetooth to connect successfully.
- Bluetooth 4.0 connection：After the APP is installed，open “Funwear”，Click the homepage to add a device，Enter search and tap the corresponding watch's Bluetooth name connection.



Simple solutions to common problems with Bluetooth connection：
Because the Bluetooth protocol of each mobile phone brand is not uniform，Sometimes the Bluetooth connection between the phone and the watch is unstable，You can turn off Bluetooth on your phone and reconnect it again, or reset the watch to factory settings and reconnect.

通知：可同步手机端通知功能，如微信等来信，如果显示信息详细内容，要把手机端微信通知功能设为显示详情。长按其中一条通知，会出现标志为所有已读，选是，可将所有通知清零。
睡眠监测：每晚9点到第二天早上9点会记录您的睡眠时长睡眠质量，帮助您更好的调整自己的作息时间，提高睡眠质量。

设置

蓝牙设置：进入可打开或关闭蓝牙。

声音：可选择来电情景模式，选择铃声；

音量：可调节多媒体、铃声、通知等音量。

显示：进入可调节屏亮度跟背光关闭时长。

多语言：选择不同国家的语言。

单位：可选择数据单位是公制或英制。

恢复出厂设置：一般出现什么软件问题时，恢复出厂设置可以解决。

关于：可查看手表型号及软件版本。

心率监测：将手表贴紧手腕，最佳佩戴位置在手腕骨靠手臂上方，可测出实时的心率值，一般人正常值为次/分。点击心率监测图标。进入后显示正在测量，大概几秒后会测出数值。向左滑动即可退出。计步器：可查看当天行走步数、卡路里消耗和行走距离。每晚点会将当天数据保存，并重新归上划进入选项，状态，有关闭或打开选项；历史记录，可查看本地历史记录；目标，可设置每天行走步数目标；请输入自己的性别、身高、体重等资料，这样可以更精准地测出自己的运动数据。

蓝牙音乐：可同步手机中音乐，播放声音从手表发出。

远程拍照：手机不能解锁状态下，手表进入蓝牙拍照，手机进入拍照界面，点手表拍照，照片存在手机端。

搜寻我的设备：点开始，连接的手机会发出警报。找到手机后，点结束，手机停止警报。

久坐提醒：设置久坐的提醒时间，时间一到就会自动响铃提示。

运动：进入选择一种运动模式，可以更精准监测您的运动数据，同时会打开心率监测。点击会弹出停止或暂停选项。

秒表：打开此功能可进行单词、多次计时。

闹钟：可设置多个闹钟。

动作：支持来电翻转静音、闹钟翻转静音、手势唤醒系统、晃动接听电话。

保修说明：

- 本产品在日常使用时，如果出现因制造，材料，设计等原因引起的产品质量问题，自购买之日起，主板一年内免费保修，电池，充电器保修半年。
- 因使用者个人原因造成的故障，不提供免费保修，如下：
a擅自拆装，改装手表等造成的故障。
b在使用过程中不慎跌落而造成的故障。
c一切人为损坏或因第三者过失、误用（如：主板进水，外力震烈，外部部件的刮痕的损坏等），不在保修范围内。
- 在要求提供免费保修时，请必须提供填写有购买日期和购买处印章的保修卡。
- 用户维修产品时，请把产品拿到本公司或本公司经销点。
- 产品的所有功能都以实物为主。



Instruction Manual

Thank you for choosing our smart watch.
By reading this manual, you can fully understand the functions and operation methods of the device.

This device is mainly connected to a smartphone via Bluetooth for adaptation.Can synchronize multiple functions on the smartphone, And provides a variety of practical functions and services to facilitate your operation of smart phones, And developed a lot of functions for human movement and health.

The company reserves the right to modify the contents of this manual without any prior notice,Without notice.

Watch operating instructions:

Upside key：Enter the multi-sport mode interface.

Down side key：Long press for power on / off, short press for return to standby interface, When the watch freezes, press and hold for a second to restart the watch.

Touch gesture：Swipe down to enter the status bar, left to enter the main menu,

After entering each function, swipe right to return. Dial switching：Press and hold the screen, the dial selection will appear, swipe left and right Select the watch face you want

power on / off

Charging instructions:

This product is configured as a docking charger，Just align the direction of the watch charging thimble and put it into the charging stand. Please charge the battery for the first time, and the charging time is about 3 hours.



Main function introduction：

Phone

Phone book：Can synchronize 400 contacts on mobile phone；

Dial：Bluetooth connection mobile phone dial out, you can call on the watch side；

Call records：Synchronize phone call history；

Bluetooth：Turn on the Bluetooth of the mobile phone to be connected，Then the watch point searches for Bluetooth and activates Bluetooth，After finding your phone's Bluetooth, click on the phone's Bluetooth name.You will be prompted to pair on your phone. Select pairing. The Bluetooth connection was successful.

Language：Auto sync is turned on by default, the phone language will be synced after connecting the phone，To manually select the language, turn this feature off.

Clock：Clock type with multiple standby dials to choose from；

Notice：Can synchronize mobile phone notification functions, such as WeChat/Facebook，If you want to display detailed information, please set the WeChat notification function on the mobile phone to display details.

Sleep monitoring：Your sleep duration and quality will be recorded every night from 9am to 9am the next day.Help you better adjust your schedule and improve your sleep quality.

Bluetooth settings：Enter to turn Bluetooth on or off,

Sound：Optional call profile, select ringtone；

Volume：Adjustable volume for multimedia, ringtones, notifications, etc.

Display：Enter adjustable screen brightness and backlight off time,

Multi-language：Select language of different countries,

Unit：Selectable data units are metric or imperial,

Reset：When software problems generally occur, restoring factory settings can solve,

About：View watch model and software version,

Heart rate monitoring：Hold the watch close to your wrist, click on the heart rate monitoring icon, it will show that it is measuring after entering. The value will be measured after a few seconds. Swipe left to exit.

Pedometer：View steps, calories burned and distance walked for the day. You can view the local history record; target, you can set the goal of walking steps per day; please enter your own Gender, height, weight and other data, so you can more accurately measure your exercise data.

Bluetooth music：Can synchronize music in mobile phone, play sound from watch,

Remote camera：When the phone cannot lock the screen, the watch enters the Bluetooth camera to take pictures, and the phone enters the camera interface.Point the watch to take a picture, the picture is stored on the mobile phone.

Search for my device：Tap Start and the connected phone will alert you.

When you find your phone, click End.The phone stopped alerting.

Sedentary reminder：Set the reminder time for sedentary, and the alarm will ring automatically when the time comes.

Sports：Enter to select an exercise mode, you can monitor your exercise data more accurately, and it will also play Happiness rate monitoring.

Clicking will bring up the stop or pause options.

Stopwatch：Turn on this function for words, multiple times.

Alarm clock：Can set multiple alarms,

Action：Support caller flip mute, alarm clock flip mute, gesture wake up system, shake to answer call.

Warranty description:

1，During normal use of this product, if there are product quality problems caused by manufacturing, materials, design and other reasons, the motherboard will be free for one year from the date of purchase, and the battery and charger will be guaranteed for six months.

2，Failure caused by the user's personal reasons does not provide free warranty, as follows：

a,Failure caused by unauthorized disassembly, watch modification, etc.

b,Failure caused by accidental drop during use,

c.All man-made damage or misuse or misuse by a third party (such as: motherboard water, strong external force,Damage to scratches of peripheral parts, etc.), is not covered by the warranty.

3，When requesting a free warranty, you must provide a warranty card with the date of purchase and the stamp of the place of purchase.

4，When the user repairs the product, please take the product to our company or our distribution point.

5，All functions of the product are based on physical objects,